臺中國家歌劇院



公車 (37 分鐘)

搭乘 307/308/310 公車,自**靜宜大學(專用道)站至新光/遠百站**後,再步行 11 分鐘

<u>Uber</u>(約28分鐘) 靜宜大學校門口搭至台中國家歌劇院門口,費用約為427元

開放參觀時間(週一休館) 週二、三、四、日:11:30-21:00 週五、六與國定假日: 11:30-22:00

票價

免費;導覽另計(50-120元)

Bus (37 minutes)

Take bus 307, 308, or 310 from Providence University (Dedicated Lane) Station to Shin Kong / Far Eastern Department Store Station, then walk for 11 minutes.

Uber (Approximately 28 minutes)

Take an Uber from the main gate of Providence University to the entrance of the National Taichung Theater. The fare is approximately NT\$427.

Opening Hours (Closed on Mondays)

• Tuesday, Wednesday, Thursday, Sunday: 11:30 AM - 9:00 PM

• Friday, Saturday, and Public Holidays: 11:30 AM - 10:00 PM Ticket Price

• Free admission (Guided tours available for an additional fee: NT\$50 - NT\$120)

一中商圈



公車 (53 分鐘)

搭乘 304/307 公車,自靜宜大學(專用道)站至中興堂站後,再步行4分鐘

<u>Uber</u>(約50分鐘) 靜宜大學校門口搭至一中商圈,費用約為600元(目的地輸入一中街夜市) Bus (53 minutes) Take bus 304 or 307 from Providence University (Dedicated Lane) Station to Zhongxing Hall Station, then walk for 4 minutes. Uber (Approximately 50 minutes) Take an Uber from the main gate of Providence University to Yizhong Shopping District (set the destination as Yizhong Street Night Market). The fare is approximately NT\$600.

逢甲商圈



公車 (36 分鐘)

搭乘 306 繞/300/310 公車,自**靜宜大學(專用道)站至秋紅谷(專用道)站**後,轉 乘 63 公車至福星停車場(逢甲夜市)站,再步行1分鐘

<u>Uber</u>(約33分鐘) 靜宜大學校門口搭至逢甲商圈,費用約為454元(目的地輸入逢甲夜市) Bus (36 minutes) Take bus 306 (Loop), 300, or 310 from Providence University (Dedicated Lane) Station to Qiu Hong Gu (Dedicated Lane) Station, then transfer to bus 63 to Fuxing Parking Lot (Fengjia Night Market) Station. Afterward, walk for 1 minute. Uber (Approximately 33 minutes) Take an Uber from the main gate of Providence University to the Fengjia Shopping District (set the destination as Fengjia Night Market). The fare is approximately NT\$454.

台中大遠百



<u>公車</u>(32分鐘) 搭乘 300/304/307 公車,自**靜宜大學(專用道)站**搭至**新光/遠百站**

<u>Uber</u>(約30分鐘) 靜宜大學校門口搭至台中大遠百,費用約為430元 Bus (32 minutes)

Take bus 300, 304, or 307 from Providence University (Dedicated Lane) Station to Shin Kong / Far Eastern Department Store Station. Uber (Approximately 30 minutes)

Take an Uber from the main gate of Providence University to Taichung Far Eastern Department Store. The fare is approximately NT\$430.

MITSUI OUTLET PARK 台中港



<u>公車</u>(37分鐘) 搭乘 308/310公車,自**靜宜大學(專用道)站**搭至臺中港旅客服務中心站

<u>Uber</u>(約22分鐘)

靜宜大學校門口搭至 MITSUI OUTLET PARK 台中港,費用約為 311 元

Bus (37 minutes)

Take bus 308 or 310 from Providence University

(Dedicated Lane) Station to Taichung Harbor Visitor

Service Center Station.

Uber (Approximately 22 minutes)

Take an Uber from the main gate of Providence University to MITSUI OUTLET PARK Taichung Harbor. The fare is approximately NT\$311.